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Albert Martínez, Francesc Cebrià, Nekane Garcia, Sara Arévalo, Yoel Ruiz, Dolors López, 
Rosina Gironès 
 
 
 
1.- L’Ignasi Ramírez i el Carles Balsalobre substitueixen al Joan Carles Ferrer i a la Magda 
Grifoll com a membres de la Comissió de Qualitat en qualitat de Caps d’estudi dels graus de 
Bioquímica i Biotecnologia, respectivament. La Teresa Adell demana deixar de ser membre de 
la Comissió de Qualitat en qualitat de representant del professorat. Es deixa pel setembre el 
nomenament de dues persones que s’integrin a la Comissió de Qualitat en representació del 
professorat. 
 
 
2.- S’informa de l’estat actual de la revisió del SAIQU cara a la seva certificació. La visita del 
CAE serà el proper 20 de setembre. Es comparteix amb la Comissió de Qualitat l’estructura i 
organització tant del sharepoint intern de Qualitat com l’apartat específic del SAIQU públic a la 
pàgina web de la facultat. Durant les properes setmanes la Comissió de Qualitat revisarà tant 
els PEQs com el Manual de Qualitat. 
 
 
3.- Es presenta un informe valoratiu del Projecte d’Innovació Docent de la facultat per promoure 
metodologies actives de l’aprenentatge a través de la compactació d’assignatures. Valorant 
globalment els 3 cursos acadèmics on s’ha implementat, la compactació és valorada 
majoritàriament de forma positiva tant pels i per les estudiants com pel professorat. Entre els 
aspectes a destacar es troba el fet que l’alumnat valora molt positivament la introducció 
d’aquestes metodologies per millorar el seu aprenentatge. Al mateix temps, el 78% del 
professorat enquestat declara que la compactació ha servit per reforçar o implementar 
metodologies actives a les seves classes de teoria. L’aspecte valorat més negativament és el 
de la co-existència d’assignatures compactades i no-compactades dintre del mateix semestre. 
És per això, que des d’aquest curs 2021-22 la compactació s’ha concentrat en semestres on 
almenys 4 de les 5 assignatures han estat compactades. Cara al curs 2022-23 el 3er curs dels 
graus de Biotecnologia i Ciències biomèdiques estaran compactats pràcticament en la seva 
totalitat. 
 
 
L’Ignasi Ramírez demana que cal visibilitzar aquestes dades i, per tant, es decideix que a l’inici 
del curs 2022-23 es presentarà aquest informe a tot el professorat de la facultat, juntament amb 
el testimoni experiències personals de part del professorat implicat que comparteixi la seva 
visió de com s’ha adaptat a la compactació. El Carles Balsalobre demana que des de l’equip 
deganal es pensin línies estratègiques i/o de suport que ajudin a implementar la compactació 
en aquells cursos i graus que així ho vulguin fer. Pel que fa al grau de Ciències ambientals, la 



 

 

Teresa Sauras informa que el curs 2022-23 es tornarà a un model de no compactació 
bàsicament perquè al ser assignatures amb moltes sortides de camp la compactació dificulta la 
seva programació, malgrat que la valoren positivament. 
 
 
4.- La Rosina Gironès introdueix unes esmenes menors als PEQ 100 i 150.  
 
 
 
La reunió s’acaba a les 16h50 
 
 

 
 
Francesc Cebrià 
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